
Zápis ke schůzi Akademického senátu PřF JU dne 16.05.20223 

Přítomni (bez titulů): Damián Dedecius, Libor Ekrt, Jan Hůda, David Kahoun, Petr Lunga, Petr Nguyen, 

Michaela Syrová, Milan Štech, Klára Švihovcová, Michaela Uhrová, Rudolf Vohnout, Jan Zrzavý 

Nepřítomni (bez titulů): Ondřej Trtílek 

Přítomní hosté (bez titulů): Veronika Macková, František Vácha  

Předsedkyně senátu M. Syrová zahájila online schůzku AS PřF JU v 18:30 za přítomnosti 

usnášeníschopného počtu jeho členů (ze 13 členů přítomno 12 – 7 zaměstnanců a 5 studentů). Zápisem 

ze schůze byl pověřen D. Dedecius. 

Slova se ujímá paní tajemnice V. Macková, která reaguje na připomínky zaslané před schůzí  

R. Vohnoutem k tématu návrhu rozpočtu na rok 2023. Doplňující informace poskytuje pan děkan  

F. Vácha. První připomínkou je žádost o podrobnější vysvětlení některých vyšších částek v rozpočtu – 

zmíněny a objasněny byly následující body: 

- rekuperační jednotka v budově B a její využití, 

- školení zaměstnanců na téma vedení Ph.D. studentů a aktivizační metody ve výuce, 

- navýšení nájemného na kolejích, 

- licence programu Genious Prime, 

- vyjasnění mzdy pro postdoc pozici na děkanátu, 

- renovace a modernizace projektorů a interaktivních tabulí v budově B. 

Během diskuze o licenci programu Genious zmiňuje P. Nguyen existenci alternativních free-programů, 

které zvládají stejné úkony. Pan děkan F. Vácha dále vysvětluje, proč je licence na tento program 

zařazena do celofakultního rozpočtu, a není rozdělena do rozpočtů jednotlivých kateder. Je vznesen 

návrh, aby byla zjištěna míra využívání programu Geinous zaměstnanci fakulty pro vědecké a edukativní 

účely – následovat by měla debata o možném nahrazení programu Genious jiným (potencionálně 

levnějším či bezplatným). 

Další z připomínek R. Vohnouta se týkala většího důrazu na dvojjazyčnost (konkrétně angličtiny), 

zmíněn byl nejen nový navigační systém na fakultě (orientační cedule plánované propagačním 

oddělením), ale například i webová stránka Binolupa, která v současné době existuje pouze v české 

podobě. P. Lunga ovšem zdůrazňuje, že Binolupa slouží primárně studentům prvního ročníku 

bakalářského studia biologie, kde je procento cizojazyčných studentů minimální, a proto si nemyslí, že 

je nutné webovou stránku převádět i do anglické verze. D. Dedecius následně podotýká, že 

v připravované reakreditaci bakalářského oboru biologie by mohla vzniknout krátká anglická brožura 

shrnující základní a podstatné informace z Binolupy. 

Po diskuzi k rozpočtu vznáší pan děkan F. Vácha návrh, aby se senát opět sešel na podzim roku 2023, 

kde by byl celý koncept rozpočtu (především prvně zvoleným) senátorům více do hloubky objasněn. M. 

Syrová zmiňuje plánované setkání senátu, které by se mělo uskutečnit v červnu 2023. Termín bude 

nicméně upřesněn v následujících týdnech. 

M. Syrová dává následně hlasovat o: Schválení návrhu rozpočtu fakulty pro rok 2023. 

Návrh byl přijat (výsledky hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 

Zápis provedl: D. Dedecius 

Zápis ověřila: M. Syrová, předsedkyně AS PřF JU 


